
 
Komunikat nr 2/2024 

z zebrania Wydziału Sędziowskiego Łódzkiego Związku Piłki Siatkowej w dniu 2.10.2024 r. 

W dniu 20.11.2024 r. o godzinie 19:00, w formie online, w aplikacji MS Teams odbyło się zebranie 
Wydziału Sędziowskiego Łódzkiego Związku Piłki Siatkowej. 

W zebraniu udział wzięli: 

• Paweł Kryda – przewodniczący WS ŁZPS 
• Michał Brzeziński  
• Łukasz Skórka 
• Mateusz Kaliszczuk  
• Katarzyna Kozłowska  
• Marcin Grzelak  
• Wojciech Plich  
• Piotr Bilkowski  
• Piotr Mela  
• Zuzanna Barylak  

Na protokolanta zebrania została wybrana Zuzanna Barylak. 

Zebraniu przewodniczył Paweł Kryda z następującym porządkiem zebrania:  

1. Przywitanie uczestników oraz stworzenie listy obecności. 
2. Sprawozdanie z prac komisji oraz zadań do nich przydzielonych 
3. Zamówienie na bluzy i koszulki biegowe. 
4. Dyscyplina na meczach – zachowanie uczestników gry oraz kibiców. 
5. Spotkanie Noworoczne ŁZPS. 
6. Aplikacja VolleyStation – poprawki, usprawnienia. 
7. Sposoby rozliczania klubów. 
8. Sposoby analizowania statystyk 
9. Tematy różne 
10. Przyjęcie uchwał i wniosków 
11. Zakończenie zebrania. 

  



 
2) Sprawozdanie z prac komisji oraz zadań do nich przydzielonych  

Zadania ogólne: 

• Została zaktualizowana strona www.siatka-lodzkie.pl 
• Trwają prace nad utworzeniem E-mail wydziału sedziowie@siatka-lodzkie.pl 

 
I. Komisja szkolenia: 

• Trwa szkolenie na kandydatów na szczebel centralny, uczestniczy w nim 5 osób. Odbyły 
się dwa spotkania teoretyczne (7.10 oraz 19.11). Na każdym spotkaniu uczestnicy kursu 
pisali testy ze znajomości przepisów piłki siatkowej. Na drugim spotkaniu obecny był 
sędzia kwalifikator – Pan Andrzej Czerwiński, który przekazał informacje na temat oceny 
sędziów, na co należy zwracać uwagę oraz przekazał cenne wskazówki na przyszłość.  

• Został stworzony arkusz obserwacji młodych sędziów. Po każdym turnieju Sędzia Główny 
powinien taki arkusz wypełnić i wysłać do komisji szkolenia oraz zainteresowanych 
sędziów.  

• Wkrótce wystartuje Volleyquiz – zapraszamy wszystkich chętnych do udziału. Udział jest 
dobrowolny i ma na celu poszerzanie wiedzy. 

• Został zaplanowany pierwszy webinar z cyklu „Webinary dla młodych  
i utalentowanych”. Pierwszy zaplanowany jest na 27.11.2024 (środa) godz. 19:00  
i będzie dotyczył obaw i stresu przed meczem - „Nasze obawy przedmeczowe – czyli jak 
radzić sobie ze stresem przed oraz w trakcie zawodów”. 
 

II. Komisja Obsad: 
• Zostały utworzone statystyki sędziowania oraz arkusz niedyspozycyjności za wrzesień i 

październik. 
• Pojawia się dużo odmów obsad, Wydział Sędziowski przypomina o wpisywaniu 

niedyspozycyjności na czas. W przypadku odmowy należy również na dany dzień wrzucić 
niedyspozycyjność. 

• Wydział Sędziowski przypomina o zgłaszanie przypadków chorobowych do osób 
obsadzających odpowiednie rozgrywki. Pozwala to na reakcję i zamiany obsad jeśli jest to 
możliwe. 
 

III. Komisja Organizacji: 

• Ruszyły zapisy na nowy kurs na kandydatów na sędziów ŁZPS. W ramach promocji kursu 
zostało utworzone wydarzenie na stronie łódzkich sędziów na Facebooku oraz zostały 
wydrukowane plakaty (40 szt.) oraz fiszki (450 szt.) informujące  
o kursie. Podjęte zostały działania promocyjne. Zaplanowane jest spotkanie informacyjne 
dla chętnych osób – 26.11.2024 (wtorek), o godz. 19:00 w formie online. 

• Pojawiają się cyklicznie posty z podsumowaniem weekendów. Planowane jest 
rozszerzenie działań w tym zakresie 

• Planowane jest spotkanie noworoczne dla sędziów. Temat przygotowywany jest przez 
Komisję Organizacji 

http://www.siatka-lodzkie.pl/
mailto:sedziowie@siatka-lodzkie.pl


 
 

IV. Komisja ds. siatkówki plażowej: 

• Przygotowywany jest program kandydatów na Szczebel Centralny Siatkówki Plażowej. 

 

3) Zamówienie na bluzy i koszulki biegowe 

Zostały zebrane zamówienia na bluzy oraz koszulki biegowe. Bluzę zamówiło 17 osób,  
a koszulki – 11.  

4) Dyscyplina  

Pojawił się temat zachowania kibiców, trenerów oraz zawodników na meczach w województwie. 
Kibice za swoje często wulgarne i niestosowne zachowanie są bezkarni.  

Wpłynęło pismo od prezesa Sapińskiego ze skargą na sędziów. Wydział Sędziowski odpowiedział 
na pismo wskazując niedogodności jakie wystąpiły podczas spotkania. Sprawa została 
zamknięta. 

Zostało przygotowane pismo skierowane do Wydziału Dyscypliny od Przewodniczącego Wydziału 
Sędziów, które mówi o zaistniałym problemie i proponuje rozwiązania: 

1. Wszelkie niebezpieczne, obraźliwe sytuacje powinny zostać opisane w protokole, 
2. W przypadku nagannego zachowania kibiców, przerywamy mecz i prosimy organizatora 

albo trenera gospodarzy o wyproszenie tych kibiców, 
3. Kapitan zespołu ma prawo zgłosić protest. 

Wydział Sędziowski przypomina o opisywaniu wszystkich sytuacji dyscyplinarnych, które 
powstają podczas meczu.  

5) Spotkanie noworoczne 

Komisja Organizacji wybrała termin 7.02.2024. Nie zostało jeszcze wybrane miejsce. Temat 
procedowany jest w ramach Komisji. 

6) Volley Station  

Istnieje możliwość zgłaszana wszelkich usprawnień dotyczących aplikacji. Tego typu sprawy 
Wydział Sędziowski prosi o kierowanie do Wojciecha Plicha oraz Piotra Bilkowskiego. 

7) Rozliczenia klubów 

Zgłoszony został problem jeżeli chodzi o rozliczenia klubów, ponieważ niektóre rozliczają się bez 
delegacji kwotą netto i w tym przypadku osoby do 26. roku życia nie dostaną zwrotu podatku. Nie 
zostało podane konkretne rozwiązanie tego problemu, ponieważ potrzebna jest opinia 
specjalistów w tej dziedzinie. Wydział Sędziowski zajmie się sprawą rozliczeń i wróci z 
odpowiedziami w trakcie sezonu. 

 



 
8) Sposoby analizowania statystyk 

Komisja Obsad zrewiduje temat liczenia statystyk niedyspozycyjności. W tym celu zostało 
zorganizowane spotkanie. Wnioski zostaną przedstawione w trakcie sezonu 

9) Tematy różne:  

Zostały wybrane daty następnych spotkań Wydziału Sędziowskiego: 

• 18.12.2024 środa stacjonarnie godz. 18:00 

• 22.01.2024 środa online godz. 19:00 

10) Przyjęcie uchwał i wniosków 

Brak uchwał oraz wniosków 

11) Zakończenie zebrania. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie oraz aktywny udział i zakończył spotkanie. 

 

 

     Protokolant        Przewodniczący zebrania 

 

Zuzanna Barylak        Paweł Kryda 

 

 


